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Zápis ze 3. zasedání Akademického senátu FCHI (5.6.2020) 
 (číslováno od začátku funkčního období 1.2.2020) 
 

 

Přítomni:  Ing. Lucie Habartová, Ph.D. 402 
doc. Ing. Zdeněk Slouka, Ph.D. 409 
RNDr. Galář Pavel, PhD. 444 

Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 
Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 
Mgr. Ing. Pavel Kříž, Ph.D. 413 
Ing. Vojtěch Šálek, DSP 

Ing. Nikola Ladislavová, DSP 
Kateřina Kleinová (přes skype) 

 

Omluveni: -------------------------------------------- 

 

Hosté:  prof. Ing. Michal Přibyl, Ph.D., děkan 
   
Návrh programu: 

1) Schválení zapisovatele 

2) Schválení programu 

3) Rozpočet FCHI na rok 2020: Projednání návrhu děkana na rozdělení přidělených 

osobních, provozních a investičních prostředků na jednotlivé ústavy fakulty. Návrh 

rozpočtu přístupný na adrese https://intranet.vscht.cz/fchi-intranet/dokumenty 

4) Informace z posledních zasedání kolegia děkana, hlavně ze dne 2. 6. 2020. 

5) Různé  

 

Zasedání bylo zahájeno ve 14:00 hod. 

 

Ad 1 a 2 programu: 

AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 9-0-0) a program zasedání (schváleno 9-0-0). 

Ad 3: :  Děkan FCHI prof. Přibyl předložil dne 25. 5. 2020 AS FCHI k projednání návrh 

rozpočtu fakulty na rok 2020, tj. návrh rozdělení osobních, provozních a investičních 

prostředků, které byly přiděleny fakultě, mezi jednotlivé ústavy. Na zasedání pan děkan 

okomentoval detaily tvorby rozpočtu a zodpověděl otázky členů AS. 

Akademický senát návrh rozpočtu na zasedání projednal a nemá k němu připomínek. 

 

Návrh usnesení: 

Děkan FCHI předložil AS FCHI k projednání návrh rozpočtu fakulty na rok 2020. 

Akademický senát na svém zasedání předložený návrh projednal a schvaluje jej 

v předloženém znění. 

https://intranet.vscht.cz/fchi-intranet/dokumenty
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AS hlasoval o přijetí usnesení: hlasovalo 9 členů AS, pro přijetí se vyslovilo 9 členů, proti 0, 

zdrželo se 0. 

Výsledek: Usnesení bylo přijato. Předseda AS předá výsledek prof. Přibylovi. 

 

Ad 4:   

Seznámení s důležitými informace z kolegia děkana ze dne 2. 6. 2020: 

Zápisy z kolegia děkana:  

https://fchi.vscht.cz/fakulta/vedeni/kolegium-dekana/zapisy-kd/51153 

AS zdůrazňuje zvláště informaci o rušení povinných indexů, o akci HR Award, o uzávěrkách 

k podávání projektů MVČR, MZe a TAČR, o probíhající kontrole RVO na FCHI, o nové, 

elektronické evidenci tlakových lahví na pracovištích, o tom, že systém OKBase nezahrnuje 

oběh elektronických dokumentů (viz. zápis z kolegia děkana ze dne 10.3.2020, strana 1), 

o schválení záměru navazujícího SP „Datové inženýrství v chemii“ Radou pro vnitřní 

hodnocení a o možnosti žádat o Fulbrightova stipendia pro postgraduální studium v USA.  

 

Ad 5 Různé:    

a) AS diskutoval o rušení povinných indexů. Členové AS to považují za užitečné, pokud se 

tím sníží administrativní zátěž. 

b) AS FCHI je překvapen informací, že nový personální systém OKBase neobsahuje původně 

požadovanou možnost oběhu elektronických dokumentů. AS FCHI žádá AS VŠCHT, aby toto 

prozkoumal a zjistil, proč k tomu došlo a ev. kdo je za to zodpovědný. 

c) Ing. Šálek upozornil na rozbíhající se školní diskuzní fórum Yammer. 

 

 

 

Další, 4. řádné zasedání AS se bude pravděpodobně konat v týdnu od 22.6.2020, místo a čas 

budou upřesněny ve vyhlášení. 

 

Zapsal a za správnost ručí:                                                    Dr. Ing. Pavel Vrbka 
předseda AS 

 

https://fchi.vscht.cz/fakulta/vedeni/kolegium-dekana/zapisy-kd/51153

